
Zápis z Výkonného výboru – 23.9.2021

Přítomni : Z. Jandová, M. Kobylka, T. Letocha, M. Vykydal, J. Štelclová, M. Elstner, M. Kuchař, M. 
Brandýs, V. Kondler, B. Biegler, S. Šíma, V. Kondler,

Omluveni : R. Souček, M. Hašek, 

Program jednání :

1. Zahájení – odhlasování zástupců okresu Břeclav a Brno-město

2. Program - schválení programu

3. Informace z jednání VV SH ČMS

4. Činnost KSH

5. Činnost OSH JmK

6. Příprava KK TFA MH a dorostu

7. Příprava Aktivu ZH

8. Schválení vyznamenání

9. Diskuse

10. Závěr

1. Starostka KSH JmK Zdeňka Jandová přivítala všechny zúčastněné a navrhla schválit zástupce 
starosty okresu Břeclav a Brno-město. Schváleno, nikdo proti

2. Program jednání přednesla starostka Zdeňka Jandová – všichni pro, proti nikdo

3. Informace z jednání VV SH ČMS – Ing. Tomáš Letocha. 16.9.2021 se konal první VV SH ČMS
v novém složení. Proběhla kontrola usnesení – dlouhodobý bod o úpravě státních symbolů,
prošlo sněmovnou, členové sdružení mohou nosit státní znak na uniformách. Druhý bod –
soudní  spory,  žádný posun,  žádná další  jednání.  Kontrola  zápisů jednání  vedení  SH ČMS,
velmi kladné hodnocení sjezdu, poděkování Jihomoravskému kraji, negativní ohlas na práci
zapisovatelek. Další bod jednání VV SH ČMS – představení strategie mládeže pro získávání
dotací  z NSA a  MŠMT.  Vedením úseku mládeže  je  pověřena ing.  Lucie  Šolcová.  Schválen
harmonogram udělování titulu Zasloužilý hasič. Schválené návrhy na vedoucí odborných rad.

Zhodnocení Mistrovství světa, mistrovství ČR. Dále bylo projednáno uskutečnění MČR v běhu
na 60m MH – schváleno. Jiné MČR JMK pořádat nebude – TFA a Plamen. Pořádali jsme v  roce
2013 a PS 2016. Diskuse ocenění OSH a KSH. 



4. Činnost  KSH –  Zdeňka  Jandová,  velký  úspěch dorostenců a  dorostenek na  republikových
soutěžích.  KSH  Jmk  udělí  poděkování  a  ocenění.  Akce  Má  vlast  –  Velehrad,  poděkování
starostky  zúčastněným.  Starostka  během  letních  měsíců  byla  na  různých  akcích,  které
pořádaly jednotlivé sbory. Ministr vnitra navštívil Jihomoravský kraj. Starostku oslovil majitel
firmy Naši  hasiči  p.  Knápek s pořádáním podobné akce jako Pyros  ve  Vyškově.  Starostka
domluvila nové skladovací prostory, při inventuře se vše převeze z Tišnova.

5. Činnost OSH – starostové okresů, ve většině sborů se uskutečnily soutěže a závody na místní
úrovni, chystají se na Shromáždění představitelů SDH. Proběhly oslavy k výročím sborů.

6. Příprava KK TFA MH a dorostu – Brněnské Ivanovice, 28.9.2021. ohlas na okresech dobrý.

7. Příprava Aktivu ZH – aktiv 2021 pořádá okres Znojmo, listopad. bude cca 100 zasloužilých
hasičů . byl pozván celý Výkonný výbor KSH JmK

8. Vyznamenání a ocenění, které navrhly sbory - VV KSH JmK schválil.

9. Diskuse  –  dne  26.11.2021  na  VV  KSH  Jmk se  pozvou  sportovci,  kde  se  jim  poděkuje  za
vzornou reprezentaci. 

10. Starostka poděkovala za účast.

Zapsala : Salátová


